
Uppföljning till ärende #25383 

 

Hej Magnus! 

 

Tack för eran förfrågan till oss på Konsumenternas Energimarknadsbyrå! Vi är glada över att få ta del av 

informationen som remissutskicket inkluderar. 

 

I byråns uppdrag ingår dock inte att besvara remisser. Därmed kommer vi inte att lämna några synpunkter 

avseende Energidelning och andra nyheter till följd av ändringar i EU:s elmarknadslagstiftning, Ei 

R2025:01. 

 

Med vänlig hälsning 

 

Thomas Björkström 

Konsumenternas Energimarknadsbyrå 


